
 

 

STOCKHOLMS IDROTTSNÄMNDS och               PROTOKOLL NR 2/2015 
STOCKHOLM GLOBE ARENA FASTIGHETER AB        

RÅD FÖR FUNKTIONSHINDERFRÅGOR 
 

Tid: Torsdagen 12 februari 2015    kl 15.00 – 17.30 (Förmöte 15:00 – 16:00) 

Plats: Sammanträdesrum Athen, Götalandsvägen 230 hus 25, Älvsjö 

 

 

Justerat: 2015-02-19 
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Ledamöter: 

Dolores Back  NHR ordförande 

Eva Söderbärj  FUB vice ordförande 

Robin Slätt  FHDBF 

Leif Holmgren RBU 

Jan Delvert  RTP 

Therese Rudolfsson DHR 
 

Anmält förhinder: 

Boris Samuelsson SRF 

Mikael Ståhl  SRF 

 
Tjänstemän vid idrottsförvaltningen: 

Olof Öhman   Förvaltningschef 

Robert Sköld  Avdelningschef 

Roger Karlsson Enhetschef 

Maria Klavdianou-Lundell Idrottsplanerare/Arkitekt  

Lennart Öström  Administratör 

Erik Odenlid  Sekreterare/enhetschef  

  



 

 

 

 

 

 

§ 13 

Fastställande av dagordningen 
Dagordningen fastställdes 

 

§ 14  

Val av protokolljusterare 
Ordföranden Dolores Back samt ledamoten Jan Delvert utsågs att justera protokollet. 

 

§ 15 

Anmälan och justering av föregående protokoll nr 1 den 15 januari 2015 

samt av protokollet den 12 november 2014. 
Protokollen justerades. 

 

§ 16 

Information från förvaltningen 
Förvaltningschef Olof Öhman gav en kort presentation av den nytillträdda idrottsnämnden. Han 

meddelade även att den plattform som legat till grund för nämnd och förvaltning: det idrottspolitiska 

programmet som betonar folkhälsoperspektivet ligger fortsatt fast som en grund för det fortsatta 

arbetet. Det är fortsatt viktigt med arbetet med ytterstaden – begreppet ”Ett Stockholm som håller 

samman” är viktigt i den nya majoritetens budget. Funktionshindrade är fortsatt en prioriterad 

grupp i den nya budgeten. Man gör också en satsning genom höjda föreningsbidrag. Övergripande 

just nu för staden är bostadsbyggandet där förvaltningen måste komma in mer i planeringen. Olof 

Öhman poängterade vikten av samordning mellan bolag, förvaltningar i denna fråga. 

Investeringsbudgeten är en miljard ytterligare och detta möjliggör bl.a. att stora renoveringsprojekt 

såsom Åkeshov sim och idrottshall samt Forsgrenska - medborgarhuset kan startas upp men det 

finns även pengar till nyprojektering framförallt konstgräs samt ishallar. Sammanfattningsvis har 

idrotten fått en starkare roll i staden. Han tog även upp ansvarsfördelningen mellan 

idrottsförvaltningen och fastighetskontoret – där kommer staden att påbörja en större utredning 

som omfattar fler bolag och förvaltningar i fastighetförvaltning. Där har Olof Öhman framfört att en 

så snabb utredning av frågan som är möjlig är önskvärd. 

  

Olof Öhman samt Roger Karlsson informerade även om Sommarslottet på Stora Sköndal - 

bastun/bryggor där. De förslag som hittills har presenterats har tyvärr varit för kostsamma och det 

finns också oklarheter om staden kan investera i nyinvesteringar där staden inte äger 

mark/fastigheten. Robert Sköld informerade om den verksamhet som bedrivits för 

funktionshindrade på Beckomberga som har varit mycket omtyckt och lyckad.  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

§ 17 

VP 2015 
Ledamoten Jan Delvert frågade om vart punkten från funktionshindersrådet om dokumentering och 

inventering kring utrymning i stadens sim och idrottshallar tagit vägen i VP 2015 dokumentet. Maria 

Klavdianou-Lundell hänvisade i detta till den inventering som högskolestudenter genomfört i 

fastighetskontorets regi där även denna fråga har ingått. Robert Sköld hänvisade i denna fråga även 

till det systematiska brandskyddsarbetet som alla anläggningar jobbar med. Punkten finns även med i 

rådets förslag till VP 2014. Frågan läggs på balanslistan. 

 

Jan Delvert fortsatte att fråga efter en punkt som avser tillgänglighetsanpassning av Bredängsbadet 

och fick där svar av Maria Klavdianou-Lundell att ramp och hiss kommer att göras med finaniserat 

med de särskilt avsatta medlen för detta. Detta kommer att påbörjas hösten 2015.  

 

Jan Delvert frågade även efter en punkt om satsning på hörselslingor både fasta Eriksdalsbadets 

konferensrum, Liljeholmshallarna samt en mobil anläggning.  Frågan läggs på balanslistan. 

 

Utbildning kring attityder till arbetstagare med funktionsnedsättning efterfrågas även av rådet. Denna 

finns troligen inte med som en särskild satsning utan ingår som en del av den kontinuerliga 

bemötandeutbildningen som personalen får svarar Olof Öhman  , Maria Klavdianou-Lundell ger som 

ett exempel på tänkandet som förvaltningen har i detta att Eriksdalsbadets kassa har 

tillgänglighetsanpassats på båda sidor i år. Frågan läggs på balanslistan. 

 

Anställa minst två personer med funktionsnedsättning är också en saknad punkt i VP 2015.  Frågan  
är svårhanterad men har varit uppe för diskussion.  

 

Utse personal för ansvar av sommarjobbande personal/praktikanter med funktionsnedsättning var 

även med på rådets VP punkter. Finns ej med - svarar Olof Öhman.  

 

Slutligen frågar Jan Delvert från rådet efter en punkt om inventering av tillgängliga 

spontanidrottsytor, tex utegym. Jan Delvert fick där svar att det på stadens hemsida finns info om 

vilka av utegymmen som är tillgänglighetsanpassade samt att det finns en tillgänglighetsguide för 

lokaler som heter ”Entré Stockholm” , det är länkat till denna från stadens hemsida. 

 

Prioriteringar mandatperioden framöver  

 
Maria Klavdianou-Lundell gav en information om hur de fem miljoner som finns för detta kommer 

att användas under året. Främst går detta som redan nämnts till Bredängsbadet, taktila skyltar 

kommer att sättas upp på ett flertal anläggningar, en tillgänglighetsanpassad wc i Brännkyrkahallen 

för skyttet samt en hiss i lilla hallen. 

I de kommande stora simhallsrenoveringarna kommer tillgänglighetsfrågan ges stort fokus.  

 

Vad nytt är på gång 

 
Olof Öhman informerade om ny idrottshall i Västberga, anslutning till en befintlig skola. Hall på 

Skarpnäcks bollplan som mera ligger i Kärrtorp. Hela simhallen och idrottshallen på Forsgrenska 

kommer att få en bättre tillgänglighet.  

Maria Klavdianou-Lundell informerar om att staden utreder om hur samordningen skall ske mellan 

idrottsförvaltningen och utbildningsförvaltningen vid byggandet av nya skolor så att det kan tillskapas 

större hallar, inte bara en gymnastikhall. Olof Öhman informerar om att Rödabergsskolan kan bli ett 

pilotärende i denna fråga framöver.  

 

 

 



 

 

Vad kom med av rådets punkter föreslagna till VP 2014 
Jan Delvert lämnar över en skrivelse på föreslagna punkter till VP 2014 och önskar en redogörelse 

för vad som kom med/blev gjort under 2014 – helst till nästa sammanträde. 

 

§ 18 

Rådet – Nämnden kontakt 
Olof Öhman informerade om att nämnden av Erik Odenlid fått information om rådet och rådets 

uppgift. Beslöts att Dolores Back söker kontakt med Emilia och ”rotel”, Erik skickar 

kontaktuppgifter till Dolores Back  

 

§ 19 

Skapande av en bevakningsrapport 
Beslöts att påbörja en sådan. 

 

§ 20 

Utbildningar 
Inget f.n. 

§ 21 

Studiebesök året som kommer 
5 Mars Gubbängshallen 

7 maj Sätra IP 

Dolores Back föreslår att ett av mötena under hösten blir på Beckomberga. Roger Karlsson tar på 

sig att ordna detta. 

Olof Öhman föreslår att man skall titta på Liljeholmshallarna som Hephata driver.  

§ 22 

Nämndhandlingarna inför sammanträdet den 17 februari 
Olof Öhman går igenom och presenterar handlingarna. 

 

§ 23 

Övriga frågor 
  

Jan Delvert undrade hur tillgängligheten är på Stadion (jmf Tele2 Arena) och vad man kan göra i 

samband med aktuell renovering. Olof Öhman svarade att frågan varit aktuell tidigare, men att några 

anpassningsåtgärder i nuläget inte är aktuella.  

 
Dolores Back tog upp ordet tillgänglighet och hur det används och sökte en diskussion om detta. 

Dolores Back ställde också frågan om samarbetet med IdF och FsK. Olof Öhman informerade om 

staden skall se över detta med fastighetshanteringen i staden och att man får avvakta den översynen. 

Dolores Back vill ha en möteslista med alla årets möten sammanställda. 

 

 

  

 

 


